
 
 
Referat af møde i Klimaudvalg-Bomhoff 8.11.22 
 
 

• Vi besøger Søpassagen i uge 48 for at høre om ejendommes 
erfaringer med solceller på taget. 

• Pia og Inge Kolind undersøger en leasingaftale til vaskeriet. 
• Pia undersøger om der kan sættes energivenlige motorer i 

elevatorerne. 
• Asfaltsfirmaet Silberg Rådgivende Ingeniør undersøger om der 

muligvis kan etableres plastdræn eller noget andet til 
skybrudssikring. Vi spørger om firmaet har taget højde for det i 
tilbuddet, fordi vi mener, at der under alle omstændigheder skal 
laves skybrudssikring. 

•  Vi spørger: Kan en ny energirapport kombineres med et plan for 
den fremtidige proces/ en plan med et udbudsmateriale? 

• Vi har snart en plan for at få kortlagt alt lys på fællesarealer og lave 
et materiale til at få lavet tilbud fra elektriker.  

• Næste møde bliver 30.11 eller 1.12 når vi besøger Søpassagen. 
 
Referater af udvalgets møder kommer op på opslagstavlerne og på hjemmesiden, så alle kan følge 
med og stille spørgsmål. Udvalget består lige nu af: Jens og Elin nr.8, 5.th, Inge Kolind nr. 6, 5.tv. 
Simon nr. 14, 1.tv og Inge Tofte og suppleant Lars nr. 6, 4.th.  
Andre interesserede er meget velkomne 
Næste møde er ved besøget I Søpassagen som enten bliver 30.11 el 1.12 kl.ca. 16 

 
Kontakt: Inge Tofte: inge.toftehansen@gmail.com 


